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This map is intended to illustrate the water use classification of Ontario’s
tertiary watersheds only for the purposes of Ontario Regulation 387/04
(Water Taking and Transfer), made under the Ontario Water Resources Act.
The Water Taking and Transfer Regulation is available at www.e-laws.gov.on.ca.
 
 
Carte conçue seulement à titre d’illustration de la classification de la
consommation d’eau des bassins hydrographiques tertiaires de l’Ontario,
aux fins du règlement 387/04 (prise et transfert d’eau), en application
de la Loi sur les ressources en eau. Le règlement concernant la prise
et le transfert d’eau est disponible en ligne à www.e-laws.gov.on.ca.
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Data Sources:
Watershed boundaries on this map are defined in the following Metadata
Reference: Ministry of Natural Resources, Land Information Ontario,
2002, Watershed, Tertiary, Queen's Printer for Ontario.

Report Reference:
Dominion Water Power Branch, 1922. Establishment of Drainage
Basin Boundaries and Nomenclature, Department of Interior-Canada
Water Resources Paper No. 32, Ottawa, Printer of the King's Most
Excellent Majesty, 36684-1.

The current Ministry of Natural Resources NRVIS coverage (2002)
is the most recent spatial refinement (1;10,000/20,000 scale)
to this description. 

Map Projection: Lambert Conformal Conic, North American Datum 1983.

Sources des données:
Les limites des bassins hydrographiques de cette carte sont définies
dans la référence des métadonnées: ministère des Richesses naturelles,
d’Information sur les terres de l’Ontario, 2002, bassin, tertiaire,
Imprimeur de la Reine pour l'Ontario.

Référence du rapport:
Dominion Water Power Branch, 1922. Establishment of Drainage
Basin Boundaries and Nomenclature, Department of Interior-Canada
Water Resources Paper No. 32, Ottawa, Printer of the King's Most
Excellent Majesty, 36684-1.

La couverture actuelle par le système DINGO du ministère des Richesses
naturelles (2002) offre la précision spatiale la plus récente (échelle de 
1 : 10 000/20 000) de cette description.

Projection de la carte : projection conique conforme de Lambert,
système géodésique nord-américain de 1983.
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